



FMK Protokoll för styrelsemöte

Datum: 2024-05-02 kl 17.00 – Fagersta MKs klubblokal

Närvarande:

Bengt Karlsson

Börje Boström

Ann Svensson Liljeqvist

Stefan Palmér

Johan Jansson

Adjungerande eller utskott:

Camilla Ekdahl

Gäster:

Inge Andersson

Göran Jappe Persson

Ej närvarande:

Staffan Liljeqvist

Britt Hansson

Miken Johansson

Erik Pettersson

Johan Pettersson

Joakim Öhman

Adjungerande ej närvarande:

Johan Andersson

Siv-Britt Figrell

Emelie Boström

Hugo Carlberg

Protokoll

1. Ordförande öppnar mötet
2. Fastställande av dagordning

3. Val av justeringsmän. Börje Boström och Johan Jansson.
4. Genomgång av föregående protokoll.
5. Ekonomirapport.
Vi loggar in på banken. Inget att notera. Det ser bra ut.
6. Bilsektionen/Miken
a – Nattkröken 2024 /Staffan/Bengt
Bengt vidarebefordrar Staffans information. Ansökan inskickad, vi har fått klart att vi kör tvådagars-tävling. Vi har startat hyvling av vägarna. Vi tittade igenom budgeten etc.
Ska vi fundera på digitalt tidkort?
Önskemål från funktionärerna att vi kör en praktisk träning inför tävlingen den 7 sept. (Som vi gjorde inför SM-tävlingen.)
7. Ungdomsutskottet & E-sport/Hugo.
Hugo deltar ej i mötet – inget inrapporterat.
8. Folkraceutskottet/Camilla
Vi har en folkrace-sektion bestående av fem personer. Camilla E, Malin P, Stefan & Rasmus L, Martin L samt Emil M.
Reportage från folkrace-tävlingar kommer från Camilla E till Miken.
Praktisk utbildning/meka. Camilla E och sektionen undersöker möjligheterna att arrangera en mekarkväll/dag – Kan det bli ett samarbete med Brinellskolan?
Nytt ang bana? Bengt informerar
Efter att ha läst den uppdaterade långtidsplanen för kommunen så ser vi inte att det skulle innebära något hinder för att anlägga en bana på den tänkta platsen. Nästa steg blir att Bengt & Camilla E träffar markägarna och diskuterar vidare.
9. Utbildningar på gång/Johan Andersson.
Johan A körde utbildningstillfället på klubben den 23 april och det stora problemet är kanske att kunna logga in i appen etc men Johan lotsade samtliga in i appen och vi gick sedan igenom Funktionär Bas tillsammans. Om det är någon som behöver hjälp, hör av er till Johan. Tack för ett bra genomfört arrangemang.
10. Genomgång av inkomna mail samt fakturor på fagerstamk@live.se / Staffan har gjort en sammanställning. Vi godkände Figrells faktura för april. Tyvärr har vi tappat två medlemmar till Bärke MK men vi har ju fått flera nya medlemmar under året så det kommer och går medlemmar.
11. Nya medlemmar/Medlemsregistret
Britt sköter kontinuerlig uppdatering av medlemsfilen.
12. Övriga frågor
A – Hur går det med idrott-on-line/Lots? Har vi bokat teamsmöte med

Västmanlands Idrottsförbund för utbildning? Frågan kvarstår till nästa möte.
B – Rapport från tjejkvällen som vi hade den 18 april. Britt har lämnat en bra rapport som Bengt delade med mötet. Det var fler som var med fysiskt på klubben förra gången men det var positivt att träffas på klubben och snacket i soffan efteråt var trevligt som skapar gemenskap.

C – Smedjebacken vill ha hjälp på tävling den 18e maj med målpersonal.

Johan Stefansson, Göran Eriksson, Per Utter har anmält intresse.

Sträckchef på FMKs sträcka (SS1/3) är Niklas Johansson, 070-260 2216.


Samling på morgonen ca 08.00. Vi behöver vara ca 5-6 i målet.

Dessutom vill Kolsva ha hjälp den 8 juni. Lars Vikman är tävlingsledare

D – Vi har två pingisbord och ett skulle vi kunna skänka bort enligt önskemål från en medlem. Vi behåller ett och skänker bort ett.

13. Nästa möte 2024-06-13. Tyvärr långt in i juni men på helgdagar så blir det så. Vi kör Nattkröksmöte den 5 juni enligt Staffans planering.

Vid protokollet



Ann Liljeqvist Svensson

Justerat

Börje Boström



Johan Jansson

